
Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med Filbyter Bridge, 2012-05-27 
 

Närvarande: Mats Sjöberg (ordf), Gun Karlsson, Lennart Linnerstedt och Carl Ragnarsson. 

Frånvarande: Magnus Berg, Marie Cederkrok, Urban Rehnlund och Staffan Hed 

 

1. Mötets öppnande 

Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat kl 17.05. 

 

2.  Godkännande av dagordningen 
  Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av mötessekreterare 

Carl Ragnarsson utsågs till sekreterare för mötet. 

 

4. Val av justerare 

Gun Karlsson utsågs att jämte ordföranden justera sammanträdesprotokollet. 

 

5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll fanns inte tillgängligt. Behandlas på nästa möte. 

Styrelsen beslöt enhälligt att protokoll fr o m nu ska vara distribuerade inom 

styrelsen och publicerade på hemsidan senast två veckor efter aktuellt styrelsemöte. 

 

6. Ekonomirapport 
Kassören rapporterade att ekonomin är fortsatt god och att resultatet pekar på ett 

stort plus för det gångna verksamhetsåret. Till största delen är detta en följd av ökat 

deltagande vid våra tävlingstillfällen, i dagsläget cirka 200 par fler jämfört med 

motsvarande tidpunkt förra året. 

 

7. Tävlingsrapport 
Verksamhetsåret går mot sitt slut och den sommarbridge som i år är utökad med två 

speltillfällen per vecka står för dörren. Beslöts att Calle skickar ut en påminnelse per 

mail till alla klubbmedlemmar om sommarbridgen och dess speltillfällen. 

 

 Spelprogram för nästa säsong finns sedan i februari publicerat på nätet. Program och 

 matrikel kommer också att tryckas under sommaren och finnas tillgängligt i 

 spellokalen. Fr o m hösten 2012 kommer nybörjarbridgen onsdagskvällar att flyttas  

 till torsdagskvällar. Uppdrogs åt tävlingsledaren för onsdagskvällar, Staffan Hed, att 

 under sommaren informera deltagarna om detta, så att det inte kommer som en 

 fullständig överraskning när höstterminen startar.  

 

Under vecka 22 spelas våravslutningstävlingar, vanligen i barometerform. Tisdagen 

den 29 maj äger prisutdelning för vårens rallyn, klubbmästerskap samt delar av 

Filbyter Cup (placeringarna 3-8 eftersom finalen ännu inte är färdigspelad) rum. 

 

 

 

 



 

 

8. Rapport från ÖMBF och FSB 
Distriktets tävlingskommitté har beslutat att införa en B-final i DM/SM-lag. 

Huvudskälet är att A-finalisterna vanligen är desamma år efter år, medan övriga får 

finna sig i att vara utslagna efter semifinalen. Genom att införa en B-final hoppas dfb 

på att ytterligare öka intresset för och stimulera till lagspel. B-finalen kommer att 

spelas med ett färre antal brickor per match än A-finalen. Inga SM-semifinalplatser 

kommer att tas från B-finalen (annat än om A-finalisterna inte kunnat besätta 

platserna).  

 

Dfb har också på förslag att införa de gammaldags klubbmatcherna, d v s tävling där x 

antal par från en klubb möter lika många par från en annan klubb i partävling. Tanken 

är att matcherna först ska ske på lokal basis mellan grannklubbar för att i slutskedet 

mynna ut i en final om t ex fyra klubblag som möts i en final en lördag eller söndag. 

Mera information kommer under hösten. 

 

På riksnivå har fattats beslut om den s k 40-kronan. Bakgrunden är att många av 

landets klubbar tillåter att icke-medlemmar deltar i verksamheten mer än vid ett 

enstaka ”prova på”-tillfälle. För att råda bot på problematiken kommer klubb som 

tillåter en icke-medlem att delta att automatiskt debiteras (via Ruter-kontot) 40 kr för 

varje tillfälle en sådan spelare deltar.   

 

 

9. Övriga ärenden 
 
Treglasruta till entrén.  
Som de flesta lagt märke till har glasrutan vid entrén varit utsatt för åverkan i 

samband med det inbrottsförsök som ägde rum för cirka en månad sedan. 

Hyresvärden avser inte att ersätta rutan, utan klubben får stå för detta med egna 

medel. Lennart informerade om att ny treglasruta är beställd och kommer att 

monteras in under vecka 22. 

 

Parkeringsböter 

Ett antal medlemmar har drabbats av parkeringsböter på parkeringen vid gamla 

Blomsterlandet, trots att de haft giltigt parkeringskort i rutan. Viss förbistring har rått 

mellan ägaren och parkeringsbolaget om för vilka av parkeringsplatserna kortet 

gäller, därav att några fått parkeringsbot. Ärendena ska nu vara utagerade (och 

böterna återbetalas) och det är klarlagt att parkeringskorten gäller för hela 

parkeringsytan vid gamla Blomsterlandet. 

 

Städning 

Siw Karlsson, som numera ensam sköter det ena av klubbens båda städteam, har 

aviserat att det kan bli tal om att hon lägger mopp och kvast på hyllan efter 

innevarande säsong. Uppdrogs åt Gun att undersöka möjligheter till ersättare för den 

händelse Siw bestämmer sig för att göra slag i saken. 



Cafeterian under sommaren 

Sommarmånaderna är alltid kritiska ur funktionärssynpunkt i och med att många är 

ute på allehanda sommaräventyr. Kerstin Kardell har aviserat att hon kommer att 

vara bortrest delar av sommaren och därmed behövs ersättare under hennes 

frånvaro. Gun åtog sig uppdraget att tillsammans med Kerstin göra en 

bemanningsplan för i första hand juni-augusti, men även en dito för hösten eftersom 

klubben måste sörja för att cafeterian är i full drift vid våra speltillfällen. 

 

Utrensning av trasiga brickor/gamla kortlekar samt städning av sekretariatet 

Calle informerade om att så snart våravslutningsbarometrarna är genomförda ska 

brickförrådet inventeras, trasiga brickor och de värst åtgångna kortlekarna rensas ut. 

Dessutom ska sekretariatet/brickförrådet städas och allt som ligger och skräpar 

slängas. Beslöts att finna en lämplig dag för dessa arbetsuppgifter tillsammans med 

brickläggarna Marie Binglöv och Börge Rosqvist. En handfull av styrelsen uppmanas 

att hjälpa till. Calle återkommer med datum efter att ha talat med Marie och Börge. 

 

Nya brickor och kortlekar 

Klubben bör köpa in ca 60 nya set (1-32) mjukplastbrickor med därtill hörande nya 

kortlekar att använda i första hand vid de större evenemangen, typ Allsvenskan, DM-

tävlingar, Filbyter Cup m m. 

 

Budkort 
Det är dags att inskaffa nya budkort igen – senast det begav sig var för två säsonger 

sedan. Bytet sker i samband med säsongsstarten i september 2012. 

 

 

10. Nästa Möte 
Nästa möte äger rum söndagen den 19 augusti 2012, kl 17.00 

 

11. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade mötet avslutat kl 18.25. 

 

 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

__________________________  __________________________ 

Carl Ragnarsson   Mats Sjöberg 

 

 

 

 

 

Justeras 

 

__________________________ 

Gun Karlsson 


